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Stolarne Dobrepolje
Slovenijales Stolarno Dobrepoljejeustanovilokrajni

odbor 1948.1eta. Ob ustanovitvi je bilo zaposlenih 6de-
lavcev, ki so delali z zastarelo strojno opremo. De-
javnost je obsegala razrez lesa, izdelavo galanterije in

sstolov ter mletje žita za potrebe krajanov.
Leta 1953» je delovni kolektiv z udarniškim delom

rekonstruiral pogon strojev in nakupil nove. V tem letu je
prišlo tudi do prvih stikov z ljubljanskim Slovenijalesom.
Izdelki v tem obdobju so bili nadokaj nizki proizvodni rav-
ni, ki pa so jih že takrat uspešno prodajali na konvertibilno
področje. Bistvenainvesticijska vlaganjasobilaod 1970do
1973Jeta, ko je bila zgrajena kotlarna, kompresorska in
trafo postaja, upravna stavba z obratom družbene pre-
hrane, centralno ogrevanje celotne OZD in zamenjana
strojna oprema. Tako so bili dani pogoji za kvalitetnejšo
proizvodnjostolov za izvoz, ki se še danes povečujc. Vse te
investicije je delovni kolektiv izvedel z lastnimi sredstvi in
1974sejeobsegproizvodnjepovečalza 100odstotkov,šte-
vilo zaposlenih pa seje povečalona 90. Leta 1974sosede-
lavci odločili tudi za združitev s Slovenijalesom.

Leto 1981 sozaključili z izgubo. Vzrokezanjosossana-
cijskim programom skorajda v celoti odpravili. S poveča-,
nirr\,obsegom dela, spoštovanjem ukrepov in zmanjšanjem
upravne režije je bilo že lansko poslovno leto zaključeno s
pozitivnim rezultatom. Istočasno so izvedli tudi nekaj ma-
njših investicij v vrednosti 10 milijonov din z lastnimi
sredstvi.

V letošnjem letu so kazalci poslovanja še boljši in je tre-
nuCno likvidnostno stanje dobro kljub velikim vlaganjem. Zg-
radili so novo transformatorsko postajo, kupili stiskalnico,
črpalko in oscilirno vrtalko terobnovili kompresor, brusilni
stroj in kotel ter dodatno odkupili zemljišča za prestavitev
ceste. To je veljalo približno 1S milijonov din, od tega so dve
tretjini predstavljala lastna sredstva.

Letos so povečal i izvoz na kon vertibilno področje in plan
izvoza presegli za 113 odstotkov. Uvoz so lahko «manjšali
le ob dobrem sodelovanju s svojimi partnerji. Ocenjujejo,
da bo poslovni rezultat letoszelodoberin predvidevajo.da
bo razvoj še večji.

Tako za 1984. letonačrtujejopovečanjedeležaizvozana
konvertibilni trg, povečati začeto prodajo na klirinškem
tržišču, investirati v izgradnjo decimirnice,skladišča vnet-
ljivih tekočin in kupiti širokotračne brusilke in stroje za
visokofrekvenčno šiviljsko lepljenje lesa. Investicijebodo
veljale 50 milijonov din.
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